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ACTA CONSELL DE BARRIS 
 
Exp. 2023/005922 
 
 
Data: 6/6/2024 

Lloc: Saló de Plens Ajuntament 

Hora 19.05 h 

 
ASSISTENTS 
 

Nom Cognoms Entitat/Departament 

Emma Duran Pujol 
Ajuntament/Presidenta/ Regidora Participació ciutadana 
i Cultura 

Ferran Cerdeira Casals 
Ajuntament/President suplent - Regidor aigua i 
energia/Festes 

Montse Muñoz Montoro Ajuntament/Coordinadora 

Joan Soler Gironès 
Ajuntament/Gestió Espai públic- Equipament 
(Coordinador Joëlette) 

Lidia González Yáñez Ajuntament/Secretària 

Josep Sans Farré APP Finca Oasis 

Griselda  Sanahuja i Escrivà AV Casc Antic 

Antonio Piris Fernández AV La Rambla-Eixample 

Anna Ollé Rubio Junts per Olesa 

 
OÏENTS 

Nom Cognoms Entitat/ Departament 

Nuria Canalda Artola AV Les Planes 

 
EXCUSA ASSISTÈNCIA 

Núria Artola González AV Les Planes 

 
 
 

Ordre del Dia 

  
1. Aprovació de l’acta anterior 

2. Valoració de la participació a la Mostra d’Entitats  

3. Exploració de nous temes compatits de les AV  

4. Valoració de les subvencions 2024  

5. Cadira Joëlette per l’accessibilitat al medi natural i foment de la inclusivitat  

6. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament  

7. Precs i preguntes  

 
 

Desenvolupament del Consell 
 
 

A les 19.09 hores, del dia 6 de juny de 2024, comença el Consell de Barris a la 

Sala de Juntes de l’Ajuntament d’Olesa de Montserrat.  

 

La regidora Emma Duran comença l’acte amb el següent punt de l’ordre del dia. 
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1. Donar compte de l’acta de la sessió anterior  

 

Es dona compte de l’acta de la sessió anterior i s’aprova per unanimitat. 

 

2. Valoració de la participació a la Mostra d’Entitats 

 

L’Emma Duran fa valoració de la Mostra. Aquest any, tan a les reunions com el dia 

de la mostra, totes les associacions de veïns han fet pinya i treballat conjuntament 

per la Mostra. 

 

La Griselda Sanahuja de l’AV Casc Antic valora positivament el format i que li ha 

agradat estar amb totes les AV juntes. També comenta que hi va haver molta gent 

a la Mostra.  

 

El Josep Sans de l’APP Finca Oasis diu que ell considera que enguany va estar 

més fluix de gent. 

 

La Griselda comenta, en canvi, que ella va vendre el doble de números de loteria 

de la Creu Roja, i que al matí hi havia més gent que a la tarda. 

 

La Montse Muñoz diu que molts anys hem tingut activitats al matí però que aquest 

any no, i que les activitats han sigut a la tarda. Tot i així hi havia molta gent. 

 

El Josep respon que la seva sensació és que hi menys gent, i que cal incentivar 

més l’assistència. 

 

La Griselda comenta que la Núria Artola va posar sobre la taula el tema d’ 

incentivar a la gent i ha funcionat molt bé. 

 

L’Emma comenta que el fet d’incentivar a la gent a venir ha donat els seus 

resultats. Al moment de l’entrega dels premis del sorteig de la mostra no hi havia la 

gent que havia participat i els hi va tocar, i que cal insistir a l’hora de fer la gimcana 

perquè ho siguin a l’hora del sorteig. 

 

La Griselda comenta que venia molta gent a l’estand demanant la data de 

naixement de l’Entitat (pregunta de la gimcana). Elles, com a AV els hi feien jugar a 

una dinàmica que havien preparat, volien que demanessin alguna cosa més a les 

entitats, i que això funciona molt bé per interactuar amb la gent. 

 

L’Emma comenta que la iniciativa de fer la gimcana de la mostra va néixer 

expressament perquè la gent visitessin més estand i no només l’estand de l’entitat 

que coneixen.  

 

Es va marcar la mateixa pauta per a totes les entitats, la temàtica de l’aigua i 
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explicar l’any de fundació de la seva entitat a la gimcana de la mostra. La Griselda 

diu que la majoria d’entitats van decorar els seus estands amb la temàtica de 

l’aigua.  

 

L’Emma comenta que hi havia estands que van integrar molt bé el tema de l’aigua 

amb el seu projecte d’entitat. També explica que es va passar la valoració de la 

Mostra pels diferents estands. 

 

La Núria Canalda de l’AV Les Planes diu que elles van fer la valoració com a 

entitat i com a ciutadanes, i fa referència a la mobilitat, que no estava massa ben 

adaptada la zona de l’arbreda lateral de l’Ajuntament. Per proper any proposa fer-

ho en un altre lloc.  

La Griselda comenta que anys anteriors s’havia fet a altres zones però que a partir 

de la zona de la guingueta ningú baixa cap a baix a visitar les parades 

 

La Montse informa que es fa en aquella zona per poder aprofitar l’ombra i l’espai. 

L’ Emma comenta que s’hi podia accedir per la rampa, tot i que les arrels 

dificultaven la circulació per la zona de l’arbrat. 

 

La Montse comenta que si no es pot utilitzar per la gespa, l’any vinent s’haurà de 

tornar a Salvador Cases, la pl. de l’Ajuntament i cap al CAP. 

 

El Ferran Cerdeira, Regidor de Festes, comenta que de moment no hi ha gespa i 

que per això s’ha pogut fer allà.  

 

L’Emma comenta que, com cada any, hi haurà una plenària es podrà contemplar i 

valorar amb totes les entitats. 

 

Es fa referència a que en general les entitats han estat molt contentes amb la 

Mostra. 

 

3. Exploració de nous temes compartits de les AV 

L’Emma explica que,  aprofitant l’últim Consell de Barris, el Cap de l’Agrupament, 

Carlos Fernández, va venir per exposar l’exposició del CAU i fer-la rotativa, així 

com per fer el CAU obert amb una gimcana pels diferents barris del poble. Fa 

recordatori d’aquesta iniciativa. 

 

La Griselda comenta que la proposta és com el CromKids, que fan pels diferents 

barris, i que funciona molt bé. 

 

L’ Emma recorda que aquest CAU obert consistiria en una gimcana pels nens i 

nenes que no estan inscrits al CAU. 

 

L’Emma pregunta si hi ha algun tema més que cal explicar o si hi ha algun 

problema que cal revisar. 
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La Griselda pregunta quantes AV estan actives ara mateix. 

 

El Ferran fa exposa les Associacions de veïns més actives. 

 

La Núria pregunta com s’ha de demanar la subvenció per al punt lila.  

 

La Montse explica que estaven convocades subvencions del departament de 

Polítiques de Gènere, i que es pot presentar qualsevol entitat que treballi per la 

millora de les polítiques d’igualtat. Va sortir una altre línia de subvenció de la 

Diputació de Barcelona. Es pot presentar el mateix projecte a tots dos llocs. 

 

La Griselda i La Núria comenten que la formació de barres va estar molt bé i que 

no s’hauria de deixar de fer, i que la de punt lila també va agradar molt. La Núria 

comenta que tant per les barres de joves com per les de la gent gran. 

 

La Griselda i la Núria comenten que s’ha generat una necessitat per posar el punt 

lila. Ho troben molt necessari tot i que hi ha dificultats per poder parlar del tema, 

s’ha de posar sobre la taula ja que hi ha necessitat i s’ha de fer. Valoren molt 

positivament el fet de saber  que l’Ajuntament està implicat en la causa. 

 

La Griselda comenta que en les entitats hi ha tant volum de gent que espera que 

tothom que estigui a la barra entengui la sensibilitat. Està molt bé tenir tota la 

informació, però és delicat tractar el tema. Estaria bé fer xerrades i convidar a 

tothom per veure els diferents casos i saber com actuar en qualsevol situació. 

 

La Montse comenta que aquesta formació pretén donar aquestes eines a tothom. I 

fa emfàsi al consum responsable.  

 

4. Valoracions de les subvencions 2024 

El Ferran comenta sobre les subvencions de barris presentades  estan en estat 

avançat ara mateix, i que es troben ja en l’última fase per poder-les rebre. De les 6 

entitats de veïns, 5 van fer la justificació correcte. Anima a que les AV vinguin a Ca 

L’Oriol abans de presentar les subvencions per assessorar-se i així evitar fer 

requeriments. 

  

La Montse informa que s’intentarà que es cobri abans de les festes majors de 

barris el 75% de la subvenció, i després el 25%. El criteri de les subvencions és un 

treball conjunt. 

 

El Ferran informa que les puntuacions de les subvencions enguany eren altes. 

 

La Montse comenta el problema amb els lavabos de la Mostra d’Entitats, que van 

arribar més tard del que s’havia contractat però que van muntar-se finalment. 

 

En Josep comenta sobre la reserva de la placa del pàrquing, ha sigut perfecte. L’ 

Emma comenta que la gent ha de prendre consciència del tema l’aparcament, ja 
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que actualment no comptem amb un sorral prop de l’Ajuntament per deixar aparcar 

lliurement a les entitats el dia de la Mostra. 

 

 

5. Cadira Joëlette per l’accessibilitat al medi natural i foment de la 

inclusivitat 

 

En Joan soler, Coordinador de la Cadira Joëlette, comenta que parla en nom de 

l’Ajuntament. El voluntariat de la cadira Joëlette venir fa temps a donar-la a 

conèixer als consells, explica que ja era necessari tornar a venir i actualitzar la 

informació. En Joan explica com és la cadira i que l’Ajuntament la té en propietat i 

permet a persones amb diversitat funcional que en faci ús i així poder accedir a 

l’entorn natural. Ensenya una fotografia de la cadira. 

 

Actualment tenen diversos usuaris, i vol transmetre a les AV, així com als veïns 

dels seus barris que poden ser usuaris o voluntaris de la cadira. Comenta que 

totes les activitats han de ser inclusives. Actualment s’estan fent sortides guiades 

inclusives, una activitat que requereix de força voluntaris perquè funcioni. 

 

Es va fer una reunió amb grup de voluntaris de la joëlette i es va veure que faltava 

més participants, sobretot per portar la cadira. Explica com es pot cedir a les 

entitats, s’ha de demanar com a material de l’Ajuntament.  

 

També comenta amb les AV que poden organitzar una trobada al barri amb la 

cadira i així donar-la a  conèixer. 

 

L’Emma comenta que inclús estaria bé fer una activitat al barri per veure com 

funciona la cadira. Està a favor d’incloure i que es compti amb la Joëlette per a 

qualsevol tipus d’actes.  

 

En Josep informa de la 30a pujada a Montserrat des de l’AV Oasis es farà l’últim 

dissabte de juliol.  

 

En Joan informa que un any la cadira va pujar a Sant Jeroni (Montserrat). 

 

La Griselda comenta que si la poden portar a les festes majors de cada barri a 

alguna activitat familiar estaria bé per donar-la a conèixer. 

 

El Toni Piris de l’AV La Rambla comenta que ho podrien posar amb activitats per a 

nens. Pregunta com es demana.  

La Montse comenta que la sol·licitud de la cadira es podria incloure al model de 

petició de material. 

 

En Joan ensenya un codi QR per formar part del voluntariat o dels usuaris de la 

cadira a través de la plataforma Participa 311. 

La Núria es presenta per a ser voluntària.  
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6. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament 

 

La Griselda comenta que hi haurà la Fira de Santa Oliva aquest cap de setmana.  

 

L’ Emma anima a tothom a participar i celebrar la patrona d Olesa.  

 

El Ferran recorda que arriba la Festa Major i motiva a la gent del barri a gaudir-la, 

informa que cap el dimarts o dimecres es repartirà el programa de Festa Major a 

les cases 

 

La Griselda pregunta com s’ha d’apuntar al sopar de la revetlla i si es farà amb 

vivetix.  

 

La Montse comenta que es fa amb Vivetix i es farà publicitat per XXSS. 

 

L’Emma informa que el dia 23 es farà sopar de Sant Joan al carrer i que la reserva 

és gratuïta i quan s’acabin la taules i cadires disponibles per part de l’Ajuntament la 

gent podrà portar les seves taules i cadires. El sopar serà a Cal Mané, a la zona 

darrera de l’ambulatori.  I hi haurà un espai per escriure desitjos i llençar-los a la 

foguera.   

 

El Toni Piris pregunta sobre el dia 21. Es fan correfoc i nit de les besties. 

 

La Griselda comenta que el dia 23 les diferents colles de diables encenen la 

foguera.  

L’Emma comenta la il·lusió amb la que s’ha preparat aquest sopar de la revetlla, i 

que es tracta d’una prova pilot per veure quina rebuda té.  

 

 

7. Precs i preguntes 

No s’ha realitzat cap pregunta. 

 

Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 20.02 hores del dia 6 de juny 

de 2024. 
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